

# The Healer

## *Целитель*



The four Gospels are full of accounts of miracles of healing that Jesus performed—lepers were cleansed, the blind received sight, the mute talked, the lame walked, and the dead were raised to life again.

Все четыре Евангелия полны историй о чудесах исцеления, совершённых Иисусом: прокажённые очищались, слепые прозревали, немые начинали говорить, хромы – ходить, а мёртвые воскресали.

Jesus is just as ready, willing, and able to heal us today as He was the multitudes long ago. "Jesus Christ is the same yesterday, today, and forever" (Hebrews 13:8).

Иисус готов исцелять нас так же охотно, как исцелял множество людей в те времена. «Иисус Христос вчера, сегодня и во веки Тот же». [[Евреям, 13:8]]



No sickness or condition is beyond His power to heal, but neither is any ailment too small for Him to be concerned about.

Иисус в силах исцелить любую болезнь, и даже самое лёгкое ваше недомогание Ему безразлично.



Jesus loves you personally and dearly. Even if He doesn't heal you immediately, let Him draw you closer to His heart of love. Keep trusting Him, and watch Him work His magic in your life.

Иисус любит вас так искренне. даже если Он не исцеляет вас чудотворно или моментально, обратитесь к Нему, прильните к Его груди, в которой бьётся сердце любви, доверьтесь Ему и увидите, как ваша жизнь изменится благодаря Его волшебной силе.



[www.freekidstories.org](http://www.freekidstories.org)

Image 1: © The LUMO Project; used by permission

Image 2: Amanda Truss via Flickr

Image 3: Image by rawpixel.com

Image 4: Designed by PVProductions via Freepik

Image 5: Image by rawpixel.com

Text adapted from Activated magazine.  
Used by permission.

